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		      	Serwis korzysta z plików cookies i innych technologii automatycznego przechowywania danych do celów statystycznych, realizacji usług i reklamowych. Korzystając z naszych stron bez zmiany ustawień przeglądarki będą one zapisane w pamięci urządzenia. Więcej informacji na temat zarządzania plikami cookies znajdziesz w Polityce prywatności.
		    

		

	



  	
    	
			
	        	Klauzula informacyjna

		        ×
	      	

	      	
	        	Drogi użytkowniku,

	        	po zapoznaniu się z niniejszą informacją, poprzez zamknięcie tego okna lub kliknięcie przycisku „Przejdź do serwisu” zgadzasz się na to, aby Twoje dane osobowe były przetwarzane w taki sposób, jak zostało to opisane w naszej Polityce prywatności. Dlatego prosimy, zanim przejdziesz do serwisu, zapoznaj się z tymi informacjami i dokonaj świadomego wyboru. Możesz ten wybór odłożyć na później klikając „Przypomnij później”.

	        	Przeczytaj pełną treść klauzuli
Poniższa Polityka Prywatności opisuje kwestie związane z korzystaniem z portalu https://jawor24h.pl wraz z subdomenami: http://nieruchomosci.jawor24h.pl, http://liga.jawor24h.pl.


 


Dane osobowe


Podstawą prawną sporządzenia poniższej informacji jest Rozporządzenie Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (tzw. „RODO”), a zwłaszcza artykuł 13 RODO.


	Administratorem Państwa danych osobowych, po zarejestrowaniu w serwisie lub komentowaniu materiałów jako osoba niezarejestrowana jest DJAmedia Sp. z o.o. z siedzibą w Piotrowice-Osiedle 16, 59-424 Męcinka.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane przez Administratora tylko wtedy, gdy Pan/Pani poda je nam dobrowolnie i wyłącznie w poniższych celach:



	zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	prowadzenia korespondencji za pomocą adresów e-mail, z których korzysta Administrator (np. kontakt@jawor24h.pl, reklama@jawor24h.pl i innych) – w zakresie bieżącego kontaktu, udzielania odpowiedzi na zapytania w tym w sprawie pomocy technicznej. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy, względnie realizacja usługi (art. 6 ust. 1 lit. b RODO) i/lub zgoda na przetwarzanie danych osobowych na potrzeby kontaktu i korespondencji (podstawa prawna: art. 6 ust. 1 lit a RODO);
	świadczenia usługi newslettera i wysyłki informacji handlowych drogą elektroniczną - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest zgoda (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	marketingowym Administratora - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – marketing własnych produktów i usług (art. 6 ust. 1 lit. f RODO);
	rozpatrzenia reklamacji, dochodzenia i obrony w razie zaistnienia wzajemnych roszczeń. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – (art. 6 ust. 1 lit. f RODO).



	Podane dane osobowe nie będą udostępniane innym podmiotom, poza tymi, którzy posiadają odpowiednią podstawę prawną.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane i przechowywane przez okres, który Administrator podaje każdorazowo przy pozyskiwaniu danych, a przypadku braku podania tego okresu - przez okres niezbędny dla wykonania umowy, realizacji usługi albo zamówienia, a po tym okresie dla celów i przez czas oraz w zakresie wymaganym przez przepisy prawa lub dla zabezpieczenia ewentualnych roszczeń. Jeżeli podstawą przetwarzania tych danych jest zgoda – wówczas dane nie będą przechowywane po wycofaniu tej zgody, poza przypadkami szczególnymi wskazanymi w RODO. Administrator może bowiem przechowywać dane przez dłuższy okres gdy wynika to obowiązku nałożonego na Administratora.
	Posiada Pan/Pani prawo dostępu do treści swoich danych i ich sprostowania, usunięcia, ograniczenia przetwarzania, prawo do przenoszenia danych, prawo do cofnięcia zgody w dowolnym momencie bez wpływu na zgodność z prawem przetwarzania, którego dokonano na podstawie zgody przed jej cofnięciem.
	Ma Pan/Pani prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego - Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, gdy uzna Pan/Pani, iż przetwarzanie danych osobowych Pana/Pani dotyczących narusza przepisy ogólnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych z dnia 27 kwietnia 2016 r.
	Podanie przez Pana/Panią danych osobowych jest dobrowolne, ale niezbędne w celu zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Jest Pan/Pani zobowiązana do ich podania, a konsekwencją niepodania danych osobowych będzie niezawarcie umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie.
	Podane dane osobowe będą przetwarzane na podstawie art. 6 ust. 1 pkt a) i zgodnie z treścią ogólnego rozporządzenia o ochronie danych.
	Administrator serwisu dołożył należytej staranności w celu odpowiedniego zabezpieczenia przekazanych danych osobowych, a w szczególności przed ich udostępnieniem osobom nieupoważnionym.
	Dane osobowe są przetwarzane z uwzględnieniem zasady: rozliczalności, adekwatności oraz rzetelności.
	W każdej chwili istnieje możliwość odwołania zgody na przesyłanie informacji handlowej. Po odwołaniu zgody na przesyłanie informacji handlowej nie otrzymacie Państwo Newslettera.
	Istnieje możliwość wniesienia sprzeciwu na przetwarzanie danych osobowych w celach marketingowych Administratora.



 


Pliki Cookies


	Dla Państwa wygody strona jawor24h.pl, zwana dalej portalem, używa plików cookies i podobnych technologii m.in. po to, by dostosować serwis do potrzeb użytkowników i w celach statystycznych. Pliki Cookies to niewielkie pliki tekstowe wysyłane przez serwis internetowy, który odwiedza internauta, do urządzenia internauty.
	Cookies używają też serwisy, do których się odwołujemy pokazując np. multimedia. W przeglądarce internetowej można zmienić ustawienia dotyczące Cookies. Brak zmiany tych ustawień oznacza akceptację dla stosowanych tu Cookies.
	Portal stosuje Cookies wydajnościowe, czyli służące do zbierania informacji o sposobie korzystania ze strony, by lepiej działała, oraz funkcjonalne, czyli pozwalające „pamiętać” o ustawieniach użytkownika (np. język, rozmiar czcionki).
	Portal jawor24h.pl wykorzystuje poniższe pliki Cookies:
		PHPSESSID – plik cookie utrzymujący identyfikator bieżącej sesji pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_j24h_cookie – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o wykorzystywaniu plików cookies.
	_j24h_regulamin – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o zaktualizowanym Regulaminie.
	_j24h_app – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o aplikacji na urządzenia mobilne.
	_j24h_chat – plik cookie sprawdzający wyświetlenie powitania na czacie.
	_j24h_leave – plik cookie sprawdzający wyświetlenie różnych powiadomień na czacie.
	_j24h_ulg, _j24h_upw – pliki cookie utrzymujące status logowania Użytkownika pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_ga, _gid, _gat – pliki cookie generowane przez Google Analytics.


	
	Poziom ochrony przed Cookies ustawia się w każdej przeglądarce, aż do całkowitego blokowania plików Cookies. Zwiększa to poziom bezpieczeństwa i ochrony danych, ale może także uniemożliwiać niektóre funkcje, np. zalogowanie się na konto pocztowe.
	Jak zmienia się ustawienia w najbardziej popularnych wyszukiwarkach:



	Google Chrome



Należy kliknąć na menu (w prawym górnym rogu), zakładka Ustawienia > Pokaż ustawienia zaawansowane. W sekcji „Prywatność” trzeba kliknąć przycisk Ustawienia treści. W sekcji „Pliki cookie” można zmienić następujące ustawienia plików Cookie:


	Usuwanie plików Cookie,
	Domyślne blokowanie plików Cookie,
	Domyślne zezwalanie na pliki Cookie,
	Domyślne zachowywanie plików Cookie i danych stron do zamknięcia przeglądarki
	Określanie wyjątków dla plików Cookie z konkretnych witryn lub domen



	Internet Explorer 6.0 i 7.0



Z menu przeglądarki (prawy górny róg): Narzędzia > Opcje Internetowe > Prywatność, przycisk Witryny. Suwakiem ustawiamy poziom, zmianę zatwierdzamy przyciskiem OK.


	Mozilla Firefox



Z menu przeglądarki: Narzędzia > Opcje > Prywatność. Uaktywnić pole Program Firefox: „będzie używał ustawień użytkownika”. O ciasteczkach (cookies) decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Akceptuj ciasteczka.


	Opera



Z menu przeglądarki: Narzędzie > Preferencje > Zaawansowane. O ciasteczkach decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Ciasteczka.


	Safari



W menu rozwijanym Safari trzeba wybrać Preferencje i kliknąć ikonę Bezpieczeństwo.

W tym miejscu wybiera się poziom bezpieczeństwa w obszarze „Akceptuj pliki cookie”.
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                        Rok od wyborów

                        16 listopada 2014 roku w całej Polsce odbyły się wybory samorządowe. Tam, gdzie do rozstrzygnięcia potrzebna była druga tura, ostatecznych zwycięzców poznaliśmy 30 listopada.
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                    W Jaworze pełnię władzy przejął KWW Emiliana Bery Razem współtworzony przez Platformę Obywatelską i Sojusz Lewicy Demokratycznej, uzyskując jedenaście mandatów w Radzie Miejskiej. 8 grudnia odbyło się natomiast zaprzysiężenie burmistrza Emiliana Bery.


Niebawem minie więc rok urzędowania nowego burmistrza. Wiele przez ten czas w naszym mieście się wydarzyło. Nastąpiło również sporo zmian, zwłaszcza personalnych. Zmiany w JOK-u, OSiR-ze i innych instytucjach, nowa formuła Dni Jawora czy powołanie młodzieżowej rady. Do tego kilka naprawdę burzliwych sesji Rady Miejskiej oraz wiele, wiele innych mniejszych i większych wydarzeń.


Zmiany jakie zaszły w naszym mieście oceniane są różnie. Z tego względu Czytelnicy portalu jawor24h.pl już dziś będą mogli ocenić pierwsze dwanaście miesięcy nowego burmistrza. Wszystko dzięki ankiecie, która potrwa właśnie do 8 grudnia. Tydzień później na łamach Wiadomości24h przeczytacie obszerne podsumowanie pierwszego roku rządów Emiliana Bery i jego ekipy!


Przejdź do ankiety: Jak oceniasz pierwszy rok Emiliana Bery na urzędzie burmistrza Jawora?
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24. Finał WOŚP w Jaworskim Ośrodku Kultury
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                        Proszę zachować komentarze zgodne z regulaminem oraz zasadami współżycia społecznego i dobrymi obyczajami. Informujemy, że Administratorem poniższych danych osobowych jest DJAmedia Sp. z o.o., Piotrowice-Osiedle 16, 59-424 Męcinka. Dane osobowe zostały przekazane dobrowolnie i będą przetwarzane wyłącznie w celu przesłania zamieszczenia komentarza na portalu. Bez wyraźnej zgody dane osobowe nie będą udostępniane innym odbiorcom danych. Osoba, której dane dotyczą ma prawo dostępu do treści swoich danych oraz ich poprawiania i usuwania poprzez kontakt z Administratorem: kontakt@jawor24h.pl.

                    

                

                
                    
                                            
                            Zaloguj się, aby korzystać ze wszystkich funkcji komentarzy.

                            Dowiedz się więcej

                        

                        
                            
                            
                            
                            
                            
                            
                            Nie odpowiadaj
                            
                                
                                    
                                

                                
                            

                        

                        
                                        

                

            

                
            
                

                
                
    A tyle naobiecywał•11 grudnia 2015 o 21:42

    Pewnie w 2020r.,  bo nie przygotował projektów tylko biegał z fotografami. Po prostu chłopina nie miał czasu aby się zająć jakąś tam drogą w jaworze, którą rozkopał.
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        Pewnie w 2020r.,  bo nie przygotował projektów tylko biegał z fotografami. Po prostu chłopina nie miał czasu aby się zająć jakąś tam drogą w jaworze, którą rozkopał.
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    Odpowiedz
    

                
    gumiśA tyle naobiecywał•13 grudnia 2015 o 09:41

    oj, nie czepiajcie się tak, przecież odbył tyle spotkań a to przecież pochłania czas
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        oj, nie czepiajcie się tak, przecież odbył tyle spotkań a to przecież pochłania czas
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    DK3A tyle naobiecywał•12 grudnia 2015 o 09:26

    Do takich rzeczy trzeba się przysiąść i uzgodnić obszar i zakres a to wymaga zaangażowania czasu i decyzji. Z S3 powinno być lepiej, bo przebiega na granicy miasta.
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        Do takich rzeczy trzeba się przysiąść i uzgodnić obszar i zakres a to wymaga zaangażowania czasu i decyzji. Z S3 powinno być lepiej, bo przebiega na granicy miasta.
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    Efekt po roku•11 grudnia 2015 o 19:43

    Burmistrz niestety się nie sprawdza, może czas na referendum ?
Sam pijar i pulic relations.
Brak efektów działań i spełniania obietnic wyborczych.
Jest wesoło - nie zakończy nawet S3 biegnącej przez Jawor, a czym się tak chwalił. Mamy już nawet wiele nowych miejsc pracy w Jaguarze. A stanowiska w UM są obsadzane przez desant z Powiatu Świdnica
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        Burmistrz niestety się nie sprawdza, może czas na referendum ?
Sam pijar i pulic relations.
Brak efektów działań i spełniania obietnic wyborczych.
Jest wesoło - nie zakończy nawet S3 biegnącej przez Jawor, a czym się tak chwalił. Mamy już nawet wiele nowych miejsc pracy w Jaguarze. A stanowiska w UM są obsadzane przez desant z Powiatu Świdnica
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    styleEfekt po roku•12 grudnia 2015 o 10:45

    http://spinkubator.pl/aktualnosci/przedsiebiorczosc/budowanie-autorytetu-rzadzic-czy-zarzadzac
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    droga krajowaEfekt po roku•12 grudnia 2015 o 09:20

    chyba chodziło Ci o DK3?
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    PJEfekt po roku•11 grudnia 2015 o 21:28

    S3 będzie zbudowana, pewnie na wiosnę/wakacje rozpoczną się prace ziemne
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        S3 będzie zbudowana, pewnie na wiosnę/wakacje rozpoczną się prace ziemne
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    nie gminnaPJ•14 grudnia 2015 o 18:59

    ale nie buduje jej Gmina i S3 przebiega przez obrzeże miasta
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        ale nie buduje jej Gmina i S3 przebiega przez obrzeże miasta
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    po roku•9 grudnia 2015 o 18:23

    Jakie wyniki ankiety?
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    rządy przedstawicieli PO a Polska•28 listopada 2015 o 10:16

    http://www.se.pl/wiadomosci/polityka/tusk-dostal-posade-w-ue-w-nagrode-od-merkel_736418.html
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    ręce opadają•27 listopada 2015 o 18:22

    http://wiadomosci.onet.pl/tylko-w-onecie/piotr-nowak-polska-lokalna-rzadza-sieci-interesow/32dw16
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    nabytek•27 listopada 2015 o 03:12

    Od dłuższego czasu szukam siedziby SLD może Pani Szynkler powie gdzie się znajduje. Jako rzecznik pewnie wie. Nawet w podziemiach Jawora się nie doszukałem.Na pewno nie jest to harcówka bo nowy Komendant na to nie pozwoli. Więc gdzie? Z niecierpliwością czekam na informację.
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        Od dłuższego czasu szukam siedziby SLD może Pani Szynkler powie gdzie się znajduje. Jako rzecznik pewnie wie. Nawet w podziemiach Jawora się nie doszukałem.Na pewno nie jest to harcówka bo nowy Komendant na to nie pozwoli. Więc gdzie? Z niecierpliwością czekam na informację.
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    Karol•26 listopada 2015 o 20:41

    Niestety Burmistrz się nie sprawdza - brak kompetencji. Nawet z remontem drogi sobie nie poradził. Poza robieniem wizerunku w mediach brak efektów działań dla Jawora. Może przyszedł już czas na zmiany ?
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        Niestety Burmistrz się nie sprawdza - brak kompetencji. Nawet z remontem drogi sobie nie poradził. Poza robieniem wizerunku w mediach brak efektów działań dla Jawora. Może przyszedł już czas na zmiany ?
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    minął rok i co?Karol•11 grudnia 2015 o 16:03

    Coś nie mogę nigdzie znaleźć podsumowania roku przez burmistrza. Jak nie bardzo wiadomo co podsumować, to chociaż jakieś podsumowanie wydatków i przychodów by się przydało-ile i z czego pozyskał i ile i na co wydał-cokolwiek.
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        Coś nie mogę nigdzie znaleźć podsumowania roku przez burmistrza. Jak nie bardzo wiadomo co podsumować, to chociaż jakieś podsumowanie wydatków i przychodów by się przydało-ile i z czego pozyskał i ile i na co wydał-cokolwiek.
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    podsumowanie rokuminął rok i co?•14 grudnia 2015 o 19:00

    może będzie w Kurierze, który reanimuje
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        może będzie w Kurierze, który reanimuje
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    matrixKarol•28 listopada 2015 o 09:27

    Teraz jeszcze uruchamia Kurier Jaworski-jeszcze jeden nośnik, który pewnie będzie powielał informacje ze strony www, facebooka i portali internetowych.
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        Teraz jeszcze uruchamia Kurier Jaworski-jeszcze jeden nośnik, który pewnie będzie powielał informacje ze strony www, facebooka i portali internetowych.
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    optymalizacja kosztów gminymatrix•29 listopada 2015 o 08:56

    Jak to jest, że na jedne rzeczy nie ma pieniędzy, ale na promocję i PR są i jeszcze zwiększa się wydatki?
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        Jak to jest, że na jedne rzeczy nie ma pieniędzy, ale na promocję i PR są i jeszcze zwiększa się wydatki?
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    gospodarnośćmatrix•28 listopada 2015 o 14:10

    to się dopiero nazywa optymalizacja gminnych kosztów
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        to się dopiero nazywa optymalizacja gminnych kosztów
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    NGmatrix•28 listopada 2015 o 13:51

    a tak krytykował w ostatniej kadencji AU ze jest to tuba AU . a teraz taka tuba potrzebna jest EB juz NGJ i FB to za mało ? tak tak to juz koniec bliski
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        a tak krytykował w ostatniej kadencji AU ze jest to tuba AU . a teraz taka tuba potrzebna jest EB juz NGJ i FB to za mało ? tak tak to juz koniec bliski
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    jaka propozycja?Karol•27 listopada 2015 o 17:22

    na jakie lub na kogo zmiany?

    
    2
    Lubię to: 2
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        na jakie lub na kogo zmiany?
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    ocena roczna•26 listopada 2015 o 17:30

    a może by tak zapytać "urzędasków" co myślą o swoim nowym szefie-oni na pewno najlepiej go poznali
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        a może by tak zapytać "urzędasków" co myślą o swoim nowym szefie-oni na pewno najlepiej go poznali
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    PiS-DA•26 listopada 2015 o 09:00

    PiS-DA przyjdzie i wszystko zaora. NIE BĘDZIE S3/REMONTU DWORCA PKP... NIC NIE BĘDZIE!!
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        PiS-DA przyjdzie i wszystko zaora. NIE BĘDZIE S3/REMONTU DWORCA PKP... NIC NIE BĘDZIE!!
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    BiałystokPiS-DA•27 listopada 2015 o 00:23

    Kononowicz się odezwał z PO

    
    3
    Lubię to: 3
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Kononowicz się odezwał z PO
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    PRopagandaPiS-DA•26 listopada 2015 o 20:12

    Zaora zaorane? Ale Ty siejesz propagandę. Skąd wiesz co zrobi, a może wyremontuje gminne obiekty zabytkowe i użytkowe? Ostatnio to tylko słychać jak inni właściciele dbają o swoje majątki, natomiast o remoncie lub planowanym remoncie gminnych obiektów, którymi chwalimy się w folderach turystycznych cos nie słychać.
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        Zaora zaorane? Ale Ty siejesz propagandę. Skąd wiesz co zrobi, a może wyremontuje gminne obiekty zabytkowe i użytkowe? Ostatnio to tylko słychać jak inni właściciele dbają o swoje majątki, natomiast o remoncie lub planowanym remoncie gminnych obiektów, którymi chwalimy się w folderach turystycznych cos nie słychać.
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    Emil powiedz ile•25 listopada 2015 o 23:40

    Gadzinówka NGJ pieje z zachwytu nad nieudolnym włodarzem, nie widząc jego wpadek. Ciekawe ile mają przychodu z tego tytułu?
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        Gadzinówka NGJ pieje z zachwytu nad nieudolnym włodarzem, nie widząc jego wpadek. Ciekawe ile mają przychodu z tego tytułu?
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    realiaEmil powiedz ile•27 listopada 2015 o 19:14

    http://wiadomosci.onet.pl/tylko-w-onecie/piotr-nowak-polska-lokalna-rzadza-sieci-interesow/32dw16
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    +realia•28 listopada 2015 o 01:04

    Dobry artykuł. Nierealne pomysły do realizacji w Jaworze - szkoda :/
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        Dobry artykuł. Nierealne pomysły do realizacji w Jaworze - szkoda :/
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    ileEmil powiedz ile•27 listopada 2015 o 17:32

    Pytanie powinno dotyczyć gadzinówki NGJ, e-legnickie, itp.-generalnie wszystkich mediów i portali, gdzie ukazują się pozytywne informacje
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        Pytanie powinno dotyczyć gadzinówki NGJ, e-legnickie, itp.-generalnie wszystkich mediów i portali, gdzie ukazują się pozytywne informacje
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    ciekawyEmil powiedz ile•27 listopada 2015 o 00:21

    Emil nie odpowie, bo są za duże wydatki na ten cel.
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        Emil nie odpowie, bo są za duże wydatki na ten cel.
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    wydatki pobliczneEmil powiedz ile•26 listopada 2015 o 20:17

    to żadna tajemnica, bo wszystkie zlecenia i umowy są informacją publiczną, tylko pytanie skierować trzeba się na ten portal a do urzędu
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    PiS-DAEmil powiedz ile•26 listopada 2015 o 09:01

    mniej niż ty za pisanie takich idiotyzmów.
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    Leszek•25 listopada 2015 o 22:39

    Ma 1800 znajomych na Facebooku, dziwne, że oni nie oceniając go bardzo dobrze albo dobrze w ankiecie  ...
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        Ma 1800 znajomych na Facebooku, dziwne, że oni nie oceniając go bardzo dobrze albo dobrze w ankiecie  ...
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    jasiuLeszek•27 listopada 2015 o 23:27

    Moze nie wchodza na ten portal?
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    słodka naiwnościLeszek•26 listopada 2015 o 19:12

    koło Urbańskiego też kręciło się sporo pseudofanów, tylko zabrakło ich przy urnach
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    KA•25 listopada 2015 o 19:00

    Pani radna Szynkler nie reprezentuje SLD w radzie.Chwała BOGU.
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        Pani radna Szynkler nie reprezentuje SLD w radzie.Chwała BOGU.
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    lekarmistrzKA•25 listopada 2015 o 22:55

    Radna Szynkler dostała się z komitetu Bery do rady, bo komitet Bery współtworzyło PO i SLD. Ta pani jest rzecznikiem SLD, tak jak Witek była rzecznikiem PiS-u a teraz rządu. Tak samo pan Kobes jest z SLD i pewnie jeszcze kilku innych.
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        Radna Szynkler dostała się z komitetu Bery do rady, bo komitet Bery współtworzyło PO i SLD. Ta pani jest rzecznikiem SLD, tak jak Witek była rzecznikiem PiS-u a teraz rządu. Tak samo pan Kobes jest z SLD i pewnie jeszcze kilku innych.
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    SLDlekarmistrz•26 listopada 2015 o 19:58

    A kto reprezentował SLD składając wiązanki na 11 listopada?
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        A kto reprezentował SLD składając wiązanki na 11 listopada?
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    do KAKA•25 listopada 2015 o 21:27

    KA a kogo reprezentuje jak nie SLD ! Na zdjęciach z SLD przecież składa wiązanki.
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        KA a kogo reprezentuje jak nie SLD ! Na zdjęciach z SLD przecież składa wiązanki.
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    MaKA•25 listopada 2015 o 19:32

    jak to nie-reprezentuje SLD, które jest w koalicji z PO
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        jak to nie-reprezentuje SLD, które jest w koalicji z PO
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    kapitan bond•25 listopada 2015 o 10:34

    nie no słabo z tą energią.... zmiany personalne w jednostkach nie wyszły na lepsze, obietnice wyborcze nie idą w parze z ich realizacją, miasto w ciągłej stagnacji i na ten czas nie widać widoków na przyszłość - ogólnie szkoda. Głosowałem na obecnego burmistrza, bo nie widziałem sensu w zarządzaniu miastem poprzednika, tak po ludzku nie chciałem mieć do siebie pretensji, że nie poszedłem na wybory... pomyliłem się, szkoda, mojego głosu i mojej rodziny już nie masz burmistrzu
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        nie no słabo z tą energią.... zmiany personalne w jednostkach nie wyszły na lepsze, obietnice wyborcze nie idą w parze z ich realizacją, miasto w ciągłej stagnacji i na ten czas nie widać widoków na przyszłość - ogólnie szkoda. Głosowałem na obecnego burmistrza, bo nie widziałem sensu w zarządzaniu miastem poprzednika, tak po ludzku nie chciałem mieć do siebie pretensji, że nie poszedłem na wybory... pomyliłem się, szkoda, mojego głosu i mojej rodziny już nie masz burmistrzu
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    Do studntka•24 listopada 2015 o 19:50

    Leci na studentki
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        Leci na studentki
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    NeutralnyDo studntka•24 listopada 2015 o 20:27

    Tu mamy przykład kultury ludzi oczerniających burmistrza.
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        Tu mamy przykład kultury ludzi oczerniających burmistrza.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    ObiektywnaNeutralny•25 listopada 2015 o 10:46

    Jego fani są jeszcze lepsi...
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    Lubię to: 11
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Jego fani są jeszcze lepsi...
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                
    studentka•24 listopada 2015 o 19:32

    Mamy super burmistrza!
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Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Mamy super burmistrza!
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    sebastudentka•25 listopada 2015 o 08:57

    "studentka" czy jestes studentką uniwersytetu III wieku ? Jeżeli tak to rozumie !
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        "studentka" czy jestes studentką uniwersytetu III wieku ? Jeżeli tak to rozumie !
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    sebastudentka•25 listopada 2015 o 08:57

    "studentka" czy jestes studentką uniwersytetu III wieku ? Jeżeli tak to rozumie !
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    Lubię to: 7
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        "studentka" czy jestes studentką uniwersytetu III wieku ? Jeżeli tak to rozumie !
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    jaworzanin•24 listopada 2015 o 15:48

    jaworzanko ja pytam o realizacje obietnic wyborczych EB i jego ekipy z Iwańskim i Szynklerowa na czele ! PiS dopiero tydzień jak objał rzady a kolesie z PO juz wieszaja na nich psy dlaczego nie realizują obietnic  wyborczych.
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    Lubię to: 9
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        jaworzanko ja pytam o realizacje obietnic wyborczych EB i jego ekipy z Iwańskim i Szynklerowa na czele ! PiS dopiero tydzień jak objał rzady a kolesie z PO juz wieszaja na nich psy dlaczego nie realizują obietnic  wyborczych.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    Miłośnik psówjaworzanin•24 listopada 2015 o 22:55

    A kto to ta Szynklerowa?
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    Lubię to: 4
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        A kto to ta Szynklerowa?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    ugodMiłośnik psów•25 listopada 2015 o 18:55

    Może i nikt szczególny, ale to ona razem z Berą współdecyduje o tym co się w mieście dzieje.
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Ha ha: 0
Wow: 0
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        Może i nikt szczególny, ale to ona razem z Berą współdecyduje o tym co się w mieście dzieje.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    amazonMiłośnik psów•25 listopada 2015 o 17:11

    dobre pytanie - nikt szczególny???
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Super: 0
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Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        dobre pytanie - nikt szczególny???
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    Miłośnik psówMiłośnik psów•25 listopada 2015 o 16:20

    No ale SLD już nie ma :D Jak to chciałą ograniczyć wypowiedzi radnych do 120 seknud :D Komedia, to pis przecież ogranicza wolność słowa. A w sumie nie, SLD ma w tej materii wielkie doświadczenie :D
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Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        No ale SLD już nie ma :D Jak to chciałą ograniczyć wypowiedzi radnych do 120 seknud :D Komedia, to pis przecież ogranicza wolność słowa. A w sumie nie, SLD ma w tej materii wielkie doświadczenie :D
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    MariolaMiłośnik psów•25 listopada 2015 o 10:54

    Radna Szynkler to ta która chciała ograniczać wypowiedzi radnych na sesji do 180 sekund. Jest wiceprzewodniczącą rady z komitetu Bery, a jej faktyczna przynależność to SLD.
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    Lubię to: 7
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Radna Szynkler to ta która chciała ograniczać wypowiedzi radnych na sesji do 180 sekund. Jest wiceprzewodniczącą rady z komitetu Bery, a jej faktyczna przynależność to SLD.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    sebaMiłośnik psów•25 listopada 2015 o 08:55

    "studentka" czy jestes studentką uniwersytetu III wieku ? Jeżeli tak to rozumie !
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Super: 0
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Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        "studentka" czy jestes studentką uniwersytetu III wieku ? Jeżeli tak to rozumie !
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    sebaMiłośnik psów•25 listopada 2015 o 08:53

    koalicjantka liliana PO  z SLD !
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        koalicjantka liliana PO  z SLD !
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    popierający  jaworzaninajaworzanin•24 listopada 2015 o 19:29

    Prawda. Prawda.  Prawda.  I większość  Jaworzna się zgadza z Pana poglądem.  Gdzie realizacja obietnic wyborczych. Rok za nami.  No czas najwyższy  uwolnić  energię naszego  miasta.  Panie Lilian na co Pan czeka z tym uwalnianiem  ?  Na kamery ?  Na zboże  aż  wzrośnie na wiosnę i znowu Pan sobie fotę zrobi niczym Buszujący  w zbożu.
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Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Prawda. Prawda.  Prawda.  I większość  Jaworzna się zgadza z Pana poglądem.  Gdzie realizacja obietnic wyborczych. Rok za nami.  No czas najwyższy  uwolnić  energię naszego  miasta.  Panie Lilian na co Pan czeka z tym uwalnianiem  ?  Na kamery ?  Na zboże  aż  wzrośnie na wiosnę i znowu Pan sobie fotę zrobi niczym Buszujący  w zbożu.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    jaworzanka•24 listopada 2015 o 09:26

    Mam wrażenie, że zebrała się grupka komentujących, którzy od samego początku byli, są i będą negatywnie nastawieni na każdą inicjatywę i działalność.  Podjudzanie i szczucie wychodzi doskonale a przy tym nie ma krzty obiektywizmu. To, że obecny burmistrz nie zamknął się w gabinecie i jest tam gdzie być powinien to działa na jego plus. Wszystko jest obrzucane  błotem i oplute, czy coś jest dobre, czy nie.
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    Lubię to: 4
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Mam wrażenie, że zebrała się grupka komentujących, którzy od samego początku byli, są i będą negatywnie nastawieni na każdą inicjatywę i działalność.  Podjudzanie i szczucie wychodzi doskonale a przy tym nie ma krzty obiektywizmu. To, że obecny burmistrz nie zamknął się w gabinecie i jest tam gdzie być powinien to działa na jego plus. Wszystko jest obrzucane  błotem i oplute, czy coś jest dobre, czy nie.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    emerytjaworzanka•24 listopada 2015 o 13:46

    Ja wiem co zrobil! Odebral zaproszenia na koncerty w Kosciele Pokoju bo w moim wieku to byla jedena rozrywka w Jaworze.
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        Ja wiem co zrobil! Odebral zaproszenia na koncerty w Kosciele Pokoju bo w moim wieku to byla jedena rozrywka w Jaworze.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    czuwajacyjaworzanka•24 listopada 2015 o 13:43

    Prosze nas oswiecic co zrobil ?
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        Prosze nas oswiecic co zrobil ?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    też jaworzankajaworzanka•24 listopada 2015 o 10:30

    Wolałabym, żeby na jego korzyść działały kolejne inwestycje, miejsca pracy i przede wszystkim spełnione obietnice wyborcze i realizacja programu, który nam przedstawił. Tego niestety brak.
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        Wolałabym, żeby na jego korzyść działały kolejne inwestycje, miejsca pracy i przede wszystkim spełnione obietnice wyborcze i realizacja programu, który nam przedstawił. Tego niestety brak.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    tak dłużej być nie może•24 listopada 2015 o 08:28

    Rok zmarnowany. Nieustająca kampania, ciągłe ogłaszanie sukcesów, których faktycznie nie ma. Rządzenie oparte na PR: fotorelacje i uśmiechy. Ekipa rządząca bawi się w najlepsze bo im już się żyje lepiej i pewnej grupce pomagierów. A ludzie czekają na załatwienie swoich spraw i spełnienie wyborczych obietnic. Gdzie ta praca i inwestycje za grube miliony, gdzie te pozyskane z zewnątrz fundusze?
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        Rok zmarnowany. Nieustająca kampania, ciągłe ogłaszanie sukcesów, których faktycznie nie ma. Rządzenie oparte na PR: fotorelacje i uśmiechy. Ekipa rządząca bawi się w najlepsze bo im już się żyje lepiej i pewnej grupce pomagierów. A ludzie czekają na załatwienie swoich spraw i spełnienie wyborczych obietnic. Gdzie ta praca i inwestycje za grube miliony, gdzie te pozyskane z zewnątrz fundusze?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    Wyborca•23 listopada 2015 o 21:42

    Panie Burmistrzu czas na działania - może trzeba przypomnieć Panu parę obietnic przedwyborczych. Zachowałem sobie gazetki przedwyborcze, te ze skrzynek, są piękne i kolorowe, tak na wszelki wypadek aby później sobie i innym przypomnieć obietnice. Później będę zamieszczał skany. Jak to fajnie miało być w Jaworze za Pana rządów.
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Wow: 0
Przykro mi: 0
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        Panie Burmistrzu czas na działania - może trzeba przypomnieć Panu parę obietnic przedwyborczych. Zachowałem sobie gazetki przedwyborcze, te ze skrzynek, są piękne i kolorowe, tak na wszelki wypadek aby później sobie i innym przypomnieć obietnice. Później będę zamieszczał skany. Jak to fajnie miało być w Jaworze za Pana rządów.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    brak słow•23 listopada 2015 o 21:05

    gdyby nie AU to nie miałby czym się chwalic emilek
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        gdyby nie AU to nie miałby czym się chwalic emilek
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    bez słów•23 listopada 2015 o 20:25

    W Jaworze to rządzi Pani po lifcie ze Strzegomia. A jeszcze lepszym zawodnikiem burmistrza jest ten nowy kierowca. Jedynym plusem burmistrza może być to, że Panasiuka wziął do siebie. Nie będzie ZLK pogrążał. Ewka daje sobie radę jak nie ma tego pasożyta-modelarza
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        W Jaworze to rządzi Pani po lifcie ze Strzegomia. A jeszcze lepszym zawodnikiem burmistrza jest ten nowy kierowca. Jedynym plusem burmistrza może być to, że Panasiuka wziął do siebie. Nie będzie ZLK pogrążał. Ewka daje sobie radę jak nie ma tego pasożyta-modelarza
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    do bez słówbez słów•24 listopada 2015 o 21:18

    Nie ma w tym nic wyjątkowego. Z kręgów zbliżonych do ratusza słychać też, że burmistrzowi ostatnio w różnych kwestiach ponoć  doradza czy podpowiada także "nadworny konserwator", zwany też "Petardą". Widać nie potrzeba dziś do tego żadnych specjalnych specjalizacji czy papierów, a specjalistów od wszystkiego w kraju jest coraz więcej.
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        Nie ma w tym nic wyjątkowego. Z kręgów zbliżonych do ratusza słychać też, że burmistrzowi ostatnio w różnych kwestiach ponoć  doradza czy podpowiada także "nadworny konserwator", zwany też "Petardą". Widać nie potrzeba dziś do tego żadnych specjalnych specjalizacji czy papierów, a specjalistów od wszystkiego w kraju jest coraz więcej.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    Peperonido bez słów•27 listopada 2015 o 16:12

    matko kochana, co to się porobiło...
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        matko kochana, co to się porobiło...
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    taka nasza Polska całado bez słów•24 listopada 2015 o 21:30

    Chciałeś chyba powiedzieć, że nie potrzeba dziś do tego żadnych specjalnych specjalizacji czy papierów żeby stać się czyimś doradcą, a nie w ogóle doradcą. Prawda jest taka, że każdy sam dobiera sobie doradców. Ale prawdą jest też, że aby ocenić jakość porady, to trzeba mieć w danym temacie wiedzę.
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        Chciałeś chyba powiedzieć, że nie potrzeba dziś do tego żadnych specjalnych specjalizacji czy papierów żeby stać się czyimś doradcą, a nie w ogóle doradcą. Prawda jest taka, że każdy sam dobiera sobie doradców. Ale prawdą jest też, że aby ocenić jakość porady, to trzeba mieć w danym temacie wiedzę.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    Pan...bez słów•24 listopada 2015 o 01:45

    Teraz "meteoryt" psuje krew ludziom w ratuszu
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        Teraz "meteoryt" psuje krew ludziom w ratuszu
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    sebastian•23 listopada 2015 o 16:51

    A ja bym bardzo chcial ,zeby do Urzedu Miasta przyszedl Mikolaj z pustym workiem i wsadzil do niego obywatel Bere i wywiozl za gory za lasy........
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        A ja bym bardzo chcial ,zeby do Urzedu Miasta przyszedl Mikolaj z pustym workiem i wsadzil do niego obywatel Bere i wywiozl za gory za lasy........
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    fbsebastian•24 listopada 2015 o 10:51

    ale nie samego!!!!nie,nie!!!!!!!!!
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        ale nie samego!!!!nie,nie!!!!!!!!!
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    bbbfb•24 listopada 2015 o 22:56

    Gruba by się nie zmieściła.

    
    6
    Lubię to: 6
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Gruba by się nie zmieściła.
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                
    magic•23 listopada 2015 o 14:58

    Efekt pracy Bery będzie widoczny po 2 roku rządzenia. Trzeba być choć trochę obiektywnym i pamiętać, że gmina Jawor pracowała na budżecie przygotowanym przez AU poprzedniego burmistrza. Dopiero w tym roku Bera przedstawi swój budżet i po tym można go realnie rozliczać.
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        Efekt pracy Bery będzie widoczny po 2 roku rządzenia. Trzeba być choć trochę obiektywnym i pamiętać, że gmina Jawor pracowała na budżecie przygotowanym przez AU poprzedniego burmistrza. Dopiero w tym roku Bera przedstawi swój budżet i po tym można go realnie rozliczać.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    gośćmagic•23 listopada 2015 o 16:24

    Po pierwsze pan Bera był radnym poprzedniej kadencji, więc składając swoje wyborcze obietnice wiedział na jakim budżecie będzie pracował. Po drugie budżet można na bieżąco zmieniać. Dobry przykład to Męcinka tam wójt też jest nowy i nie przeszkodziło to mu w pierwszym roku urzędowania spełnić wiele obietnic wyborczych, a ostatnio zmienił budżet i zamiast samochodu dla urzędasów kupił ciągnik służący wszystkim mieszkańców. Można wszystko tylko po pierwsze trzeba chcieć, a po drugie potrafić.
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        Po pierwsze pan Bera był radnym poprzedniej kadencji, więc składając swoje wyborcze obietnice wiedział na jakim budżecie będzie pracował. Po drugie budżet można na bieżąco zmieniać. Dobry przykład to Męcinka tam wójt też jest nowy i nie przeszkodziło to mu w pierwszym roku urzędowania spełnić wiele obietnic wyborczych, a ostatnio zmienił budżet i zamiast samochodu dla urzędasów kupił ciągnik służący wszystkim mieszkańców. Można wszystko tylko po pierwsze trzeba chcieć, a po drugie potrafić.
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    jamagic•23 listopada 2015 o 15:24

    A gdyby na budżecie poprzednika miał pracować 4 lata to też mielibyśmy go rozliczać dopiero po przejściu na nowy-swój budżet i czekać tyle lat? Rok temu Pan Bera zabiegał o głosy jaworzan, to teraz niech tych głosów wysłucha. Jako jeden z wielu jestem nie tylko niezadowolony z efektów dotychczasowej pracy burmistrza, ale i grubo rozczarowany.
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        A gdyby na budżecie poprzednika miał pracować 4 lata to też mielibyśmy go rozliczać dopiero po przejściu na nowy-swój budżet i czekać tyle lat? Rok temu Pan Bera zabiegał o głosy jaworzan, to teraz niech tych głosów wysłucha. Jako jeden z wielu jestem nie tylko niezadowolony z efektów dotychczasowej pracy burmistrza, ale i grubo rozczarowany.
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    Zula•23 listopada 2015 o 09:31

    Pan Bera nie przyjmuje petentów jak obiecywał, ale chętnie bywa na różnych spotkaniach bo tam jest fotograf....mam nadzieje, ze ludzie to odróżniaja od faktycznego kontaktu z ludzkimi problemami. Obietnicę jedna spelnil - dał zatrudnienie "lojalnym" - jak to czynia partie, ale niestety szło za tym zwalnianie tych "innych" . Nie zawsze zgodne z prawem. I jak mam wierzyc platformie???
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        Pan Bera nie przyjmuje petentów jak obiecywał, ale chętnie bywa na różnych spotkaniach bo tam jest fotograf....mam nadzieje, ze ludzie to odróżniaja od faktycznego kontaktu z ludzkimi problemami. Obietnicę jedna spelnil - dał zatrudnienie "lojalnym" - jak to czynia partie, ale niestety szło za tym zwalnianie tych "innych" . Nie zawsze zgodne z prawem. I jak mam wierzyc platformie???
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    kracyZula•24 listopada 2015 o 01:52

    Nie przyjmuje jaworzan :( nie można się do niego nawet zapisać. Olał mieszkańców !!!
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        Nie przyjmuje jaworzan :( nie można się do niego nawet zapisać. Olał mieszkańców !!!
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    RWkracy•24 listopada 2015 o 07:30

    Jak się nie rozmawia z mieszkańcami bezpośrednio, to łatwiej wciskać ciemnotę przez Facebooka.
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        Jak się nie rozmawia z mieszkańcami bezpośrednio, to łatwiej wciskać ciemnotę przez Facebooka.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    jaworzaninZula•23 listopada 2015 o 11:49

    Twierdzisz, że nasz burmistrz, ten sam na którego głosowałem, łamał prawo, zwalniając ludzi niezgodnie z przepisami? Tak?
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        Twierdzisz, że nasz burmistrz, ten sam na którego głosowałem, łamał prawo, zwalniając ludzi niezgodnie z przepisami? Tak?
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    czerwony•22 listopada 2015 o 21:51

    Do ZSL . Patrz na POWIAT jak z BURAKÓW ZROBIŁ SIĘ czarny.
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        Do ZSL . Patrz na POWIAT jak z BURAKÓW ZROBIŁ SIĘ czarny.
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    Krystianczerwony•23 listopada 2015 o 08:01

    Może kogoś w oczy kuje, że koalicja PSL i PiS jest w Powiecie, ale akurat w tym przypadku, to dobrze się stało. Powiat faktycznie pracuje i realizuje ważne inwestycje, zamiast podpisywać listy intencyjne i robić PR. Aż strach pomyśleć gdyby jeszcze powiecie miała rządzić Platforma z SLD.
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        Może kogoś w oczy kuje, że koalicja PSL i PiS jest w Powiecie, ale akurat w tym przypadku, to dobrze się stało. Powiat faktycznie pracuje i realizuje ważne inwestycje, zamiast podpisywać listy intencyjne i robić PR. Aż strach pomyśleć gdyby jeszcze powiecie miała rządzić Platforma z SLD.
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    LopezKrystian•23 listopada 2015 o 16:26

    Wszyscy pamiętamy jak skończyły się ostatnie rządy SLD w powiecie... Nigdy więcej!
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        Wszyscy pamiętamy jak skończyły się ostatnie rządy SLD w powiecie... Nigdy więcej!
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                
    Karol•22 listopada 2015 o 20:24

    Niestety Burmistrz się nie sprawdza  - brak kompetencji.
Nawet z remontem drogi sobie nie poradził.
Poza robieniem wizerunku w mediach brak efektów działań dla Jawora.
Może przyszedł już czas na zmiany ?
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        Niestety Burmistrz się nie sprawdza  - brak kompetencji.
Nawet z remontem drogi sobie nie poradził.
Poza robieniem wizerunku w mediach brak efektów działań dla Jawora.
Może przyszedł już czas na zmiany ?
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    kibic•22 listopada 2015 o 19:39

    czekam na kolejne fotki berykamery ! ciekawe co nowego wymysli żeby mydlic oczy mieszkancom jawora. proponuje żeby napisał że barcelona wygrala z realem dzieki wsparciu i listu intencyjnego pana berykamery napewno pomysł dobry na lans
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Wow: 0
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        czekam na kolejne fotki berykamery ! ciekawe co nowego wymysli żeby mydlic oczy mieszkancom jawora. proponuje żeby napisał że barcelona wygrala z realem dzieki wsparciu i listu intencyjnego pana berykamery napewno pomysł dobry na lans
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    listy intencyjnekibic•25 listopada 2015 o 19:44

    Ciekawe kiedy ktoś podpisze z burmistrzem list intencyjny w sprawie remontu gminnych obiektów i zabytków?
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        Ciekawe kiedy ktoś podpisze z burmistrzem list intencyjny w sprawie remontu gminnych obiektów i zabytków?
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    sojusznik liliana•22 listopada 2015 o 19:29

    Odczepcie  się  od BeryKamery.  Zostawcie Liliana w spokoju. Zostawcie pierwszego aktora powiatu jaworskiego  w spokoju.  I niech nie przeszkadza Wam to,  że  jak będziecie  otwierali  lodówkę  wyskoczy z niej Buszujący  w Zbożu  Lilian.
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        Odczepcie  się  od BeryKamery.  Zostawcie Liliana w spokoju. Zostawcie pierwszego aktora powiatu jaworskiego  w spokoju.  I niech nie przeszkadza Wam to,  że  jak będziecie  otwierali  lodówkę  wyskoczy z niej Buszujący  w Zbożu  Lilian.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    do ZSL•22 listopada 2015 o 15:32

    Prawie wszędzie w koalicji z PO pana Bery.
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        Prawie wszędzie w koalicji z PO pana Bery.
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    ZSL•22 listopada 2015 o 15:27

    Odczepcie się od BERY. Zobaczcie co wyrabiają BURAKI z PSL na wszystkich szczeblach samorządu.
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        Odczepcie się od BERY. Zobaczcie co wyrabiają BURAKI z PSL na wszystkich szczeblach samorządu.
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    Miłośnik•22 listopada 2015 o 14:56

    ZA to najlepszy jest wójt męcinki Pan Mirosław Brzozowski który nawet wystąpił w sejmie i w szkle kontaktowym. To prawdziwa gwiazda mediów :D Niech sie Pani nie boi, Sylwek rób fote :D
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        ZA to najlepszy jest wójt męcinki Pan Mirosław Brzozowski który nawet wystąpił w sejmie i w szkle kontaktowym. To prawdziwa gwiazda mediów :D Niech sie Pani nie boi, Sylwek rób fote :D
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    operator kamery•22 listopada 2015 o 12:31

    Halo,  Halo,  która kamera mnie bierze. Ja Lilian,  ja Lilian która kamera mnie bierze. Fakty. Lilian. Fakty.  Ile miejsc pracy stworzyłeś dla Jawora w ostatnim  roku ?  Ale nie w Urzędzie  ?  Dla zwykłych  obywateli,  a nie tych z nameszczenia  PEŁO. Po roku pytam ile Lilian  ?  Drogi Narcyzie,  może  w serialach powinieneś  grać  :-)  która kamera mnie bierze  ?
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        Halo,  Halo,  która kamera mnie bierze. Ja Lilian,  ja Lilian która kamera mnie bierze. Fakty. Lilian. Fakty.  Ile miejsc pracy stworzyłeś dla Jawora w ostatnim  roku ?  Ale nie w Urzędzie  ?  Dla zwykłych  obywateli,  a nie tych z nameszczenia  PEŁO. Po roku pytam ile Lilian  ?  Drogi Narcyzie,  może  w serialach powinieneś  grać  :-)  która kamera mnie bierze  ?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    Weterynarz•22 listopada 2015 o 12:24

    Lilian  patrzy gdzie tylko zdjęcie zrobić,  gdzie się przed kamerą  ustawić  i jak tu zmieścić  cokolwiek na Facebook  ulubiony Liliana  .era Kamera. Może  Buszujący  w zbożu Lilian wytłumaczyłby  się z tego,  jak to się stało,  że  JAGUAR do Jawora dotarł i zdechł.
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        Lilian  patrzy gdzie tylko zdjęcie zrobić,  gdzie się przed kamerą  ustawić  i jak tu zmieścić  cokolwiek na Facebook  ulubiony Liliana  .era Kamera. Może  Buszujący  w zbożu Lilian wytłumaczyłby  się z tego,  jak to się stało,  że  JAGUAR do Jawora dotarł i zdechł.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    Ad podsumowania roku•22 listopada 2015 o 09:51

    Szydło dopiero co objęła rząd a już komunikuje się przez facebooka z wyborcami-przedstawia jak zamierza zrealizować obietnice wyborcze i udziela odpowiedzi na pytania Polaków. U nas, na szczeblu samorządowym minął rok po obietnicach i wyborach i komunikacja z mieszkańcami przebiega jednostronnie-wysyłane są do nich informacje i zdjęcia, w których przekazywane jest info co inni (poza gminą) realizują w ramach swoich nieruchomości, zadań czy planów. Myślę, że mieszkańcy czekają na informację, kiedy i jak zrealizowany zostanie program wyborczy, dzięki któremu zagłosowali właśnie na tego kandydata.
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        Szydło dopiero co objęła rząd a już komunikuje się przez facebooka z wyborcami-przedstawia jak zamierza zrealizować obietnice wyborcze i udziela odpowiedzi na pytania Polaków. U nas, na szczeblu samorządowym minął rok po obietnicach i wyborach i komunikacja z mieszkańcami przebiega jednostronnie-wysyłane są do nich informacje i zdjęcia, w których przekazywane jest info co inni (poza gminą) realizują w ramach swoich nieruchomości, zadań czy planów. Myślę, że mieszkańcy czekają na informację, kiedy i jak zrealizowany zostanie program wyborczy, dzięki któremu zagłosowali właśnie na tego kandydata.
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    do informacje gminneAd podsumowania roku•22 listopada 2015 o 16:00

    czyli tak jak to zrobił wójt Męcinki
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        czyli tak jak to zrobił wójt Męcinki
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    informacje gminneAd podsumowania roku•22 listopada 2015 o 15:57

    Strefa na papierze, to w Jaworze jest od dawna i nic z tego dla jaworzan i budżetu gminy nie wynika, teraz do niej doszła jeszcze druga na papierze. Ludzie nie na takie informacje czekają, tylko na konkrety-że np. jest inwestor, który zatrudnił tylu a tylu jaworzan i gmina na tym zyskała to i tamto.
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        Strefa na papierze, to w Jaworze jest od dawna i nic z tego dla jaworzan i budżetu gminy nie wynika, teraz do niej doszła jeszcze druga na papierze. Ludzie nie na takie informacje czekają, tylko na konkrety-że np. jest inwestor, który zatrudnił tylu a tylu jaworzan i gmina na tym zyskała to i tamto.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    nieprecyzyna komunikacjaAd podsumowania roku•22 listopada 2015 o 10:12

    fakt, czasami ciężko jest z tych przekazów wyodrębnić co faktycznie robi gmina a o czym tylko informuje (co robią inni)
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        fakt, czasami ciężko jest z tych przekazów wyodrębnić co faktycznie robi gmina a o czym tylko informuje (co robią inni)
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    urzędniknieprecyzyna komunikacja•22 listopada 2015 o 12:52

    Obawiam się że w tych przekazach w ogóle nie ma tego co robi gmina...
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        Obawiam się że w tych przekazach w ogóle nie ma tego co robi gmina...
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                
    GB•22 listopada 2015 o 07:01

    Co na to BURMISTRZ Bolkowa? Gdzie stadion? Gdzie tak szumnie budowana remiza? Ile wydano środków na dokumentacje? Gdzie kanalizacja i woda w Rochowicach i Wierzchosławicach oraz w MYSŁOWIE, Płoninie itd? Totalna klapa a podwyżki dla radnych i Burmistrza w każdej kadencji najważniejsze Będziemy o to i wiele innych obiecanek ciągle  będziemy pytać bo radni za ok 1000 zł miesięcznie milczą.
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        Co na to BURMISTRZ Bolkowa? Gdzie stadion? Gdzie tak szumnie budowana remiza? Ile wydano środków na dokumentacje? Gdzie kanalizacja i woda w Rochowicach i Wierzchosławicach oraz w MYSŁOWIE, Płoninie itd? Totalna klapa a podwyżki dla radnych i Burmistrza w każdej kadencji najważniejsze Będziemy o to i wiele innych obiecanek ciągle  będziemy pytać bo radni za ok 1000 zł miesięcznie milczą.
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    ZainteresowanyGB•25 listopada 2015 o 12:49

    Co z nowymi samochodami dla OSP ???
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        Co z nowymi samochodami dla OSP ???
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    Odpowiedz
    







                
    panie eb•22 listopada 2015 o 00:38

    Kończ waść wstydu oszczędź!
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        Kończ waść wstydu oszczędź!
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    Drogi wójt•21 listopada 2015 o 23:15

    Jakiż ten wójt świetny. Ja się cieszę że go nie ma już w jaworskiej drogówce bo straszne mi mandaty sadził :D Więc bogu dzięki że teraz buduje w męcince drogi :D
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        Jakiż ten wójt świetny. Ja się cieszę że go nie ma już w jaworskiej drogówce bo straszne mi mandaty sadził :D Więc bogu dzięki że teraz buduje w męcince drogi :D
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    Xenia•21 listopada 2015 o 22:54

    Drogi dla mnie będą priorytetem tylko wtedy, jak będzie u nas doprowadzona woda i przydomowe oczyszczalnie ścieków. Mamy wreszcie w gminie przedszkola, a ja wreszcie mogłam podjąć pracę i przynieść grosz do domu !!!!!!!!. Uczcie się rządzenia "wielcy" samorządowcy od młodego stażem, ale rozumiejącego potrzeby ludzi WÓJTA z Męcinki.
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        Drogi dla mnie będą priorytetem tylko wtedy, jak będzie u nas doprowadzona woda i przydomowe oczyszczalnie ścieków. Mamy wreszcie w gminie przedszkola, a ja wreszcie mogłam podjąć pracę i przynieść grosz do domu !!!!!!!!. Uczcie się rządzenia "wielcy" samorządowcy od młodego stażem, ale rozumiejącego potrzeby ludzi WÓJTA z Męcinki.
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    Krystyna•21 listopada 2015 o 18:55

    Tylko Foryś!!! Tyle inwestycji, że aż nie wiem które wymienić... Ale tylko on na burmistrza! Drogi są najwaznejsze, każdy o tym powinien pamiętać. W Męcince przedszkola, w Paszowicach kanalizacja... Ale tamci wójtowie zapominają, że to drogi są priorytetem. Co z tego, że w takim Wiadrowie jest przedszkole i kanalizacja, a w Męconce przedszkole.. skoro drogi są do remontu. Foryś na burmistrza Jawora... Po referedmdum tak bym to widziała.
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        Tylko Foryś!!! Tyle inwestycji, że aż nie wiem które wymienić... Ale tylko on na burmistrza! Drogi są najwaznejsze, każdy o tym powinien pamiętać. W Męcince przedszkola, w Paszowicach kanalizacja... Ale tamci wójtowie zapominają, że to drogi są priorytetem. Co z tego, że w takim Wiadrowie jest przedszkole i kanalizacja, a w Męconce przedszkole.. skoro drogi są do remontu. Foryś na burmistrza Jawora... Po referedmdum tak bym to widziała.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    analityk•21 listopada 2015 o 14:51

    Rok czasu to bardzo dużo. Wójt Gminy Męcinka obiecał, że otworzy 2 nowe przedszkola i we wrześniu je otworzył, obiecał że otworzy nowy ośrodek zdrowia i niedługo otwarcie. Obiecał inwestycje i pozyskał inwestora sprzedając pod zakład produkcyjny 2 ha ziemi. Rok to dużo czasu. Przy tym cały czas prowadzi inne inwestycje drogi, chodniki - choćby w Piotrowicach ...

    
    6
    Lubię to: 6
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Rok czasu to bardzo dużo. Wójt Gminy Męcinka obiecał, że otworzy 2 nowe przedszkola i we wrześniu je otworzył, obiecał że otworzy nowy ośrodek zdrowia i niedługo otwarcie. Obiecał inwestycje i pozyskał inwestora sprzedając pod zakład produkcyjny 2 ha ziemi. Rok to dużo czasu. Przy tym cały czas prowadzi inne inwestycje drogi, chodniki - choćby w Piotrowicach ...
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    womenanalityk•21 listopada 2015 o 21:32

    W dodatku Męcinka z własnych funduszy remontuje drogi powiatowe na terenie gminy Męcinka, a Jawor nie potrafił do świateł się powiatowi dołożyć. Wszędzie wokół Jawora dzieje się wiele dobrego, tylko w Jaworze zastój...

    
    6
    Lubię to: 6
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        W dodatku Męcinka z własnych funduszy remontuje drogi powiatowe na terenie gminy Męcinka, a Jawor nie potrafił do świateł się powiatowi dołożyć. Wszędzie wokół Jawora dzieje się wiele dobrego, tylko w Jaworze zastój...
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    Miłośnik wójtaanalityk•21 listopada 2015 o 21:07

    Bo wójt Męcinki jest taki wspaniały, że hej! :D Wójt Mirosław! Najlepszy wójt ze wszystkich wójtów. Niech nam żyje sto lat i panuje miłościwie między kalwarią a słupem po wsze czasy :D

    
    0
    Lubię to: 0
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Bo wójt Męcinki jest taki wspaniały, że hej! :D Wójt Mirosław! Najlepszy wójt ze wszystkich wójtów. Niech nam żyje sto lat i panuje miłościwie między kalwarią a słupem po wsze czasy :D
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    Marność•21 listopada 2015 o 12:54

    Przynajmniej Bera nie lata w komży po mieście. Jak ma nic nie robić to niech przynajmniej nie robi obciachu.

    
    0
    Lubię to: 0
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Przynajmniej Bera nie lata w komży po mieście. Jak ma nic nie robić to niech przynajmniej nie robi obciachu.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    DanMarność•22 listopada 2015 o 17:37

    Nie widziałem aby poprzednik latał w komży, to zwykła złośliwość. Obecny burmistrz zresztą także nie stroni od Kościoła, a nawet wspólnie z proboszczem składa wiązanki np. podczas 11 listopada.

    
    3
    Lubię to: 3
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Nie widziałem aby poprzednik latał w komży, to zwykła złośliwość. Obecny burmistrz zresztą także nie stroni od Kościoła, a nawet wspólnie z proboszczem składa wiązanki np. podczas 11 listopada.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    MinistrantMarność•22 listopada 2015 o 16:08

    Jasne lepiej latać z wibratorem po sejmie jak Palikot to nie obciach

    
    5
    Lubię to: 5
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Jasne lepiej latać z wibratorem po sejmie jak Palikot to nie obciach
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    do Marność•21 listopada 2015 o 10:13

    Przez rok Bera miał wsparcie rządu i marszałka. W Sejmiku wciąż rządzi PO i nic z tego nie wynikło.  Urbański do2010 roku też był w koalicji z PO i w wyborach był ich kandydatem i choć PO rządziła i w kraju i w województwie to nic z tego nie wynikało. Moim zdaniem nie masz racji, a przyczyna jest prosta. Nie liczyłbym na zbyt wiele dopóki będziemy mieć burmistrza z PO.

    
    17
    Lubię to: 17
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Przez rok Bera miał wsparcie rządu i marszałka. W Sejmiku wciąż rządzi PO i nic z tego nie wynikło.  Urbański do2010 roku też był w koalicji z PO i w wyborach był ich kandydatem i choć PO rządziła i w kraju i w województwie to nic z tego nie wynikało. Moim zdaniem nie masz racji, a przyczyna jest prosta. Nie liczyłbym na zbyt wiele dopóki będziemy mieć burmistrza z PO.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    MArność•21 listopada 2015 o 09:55

    PiS raczej samorządy rozwali, tak że nie ma co sie spinać. Bera niczego nie zrealizuje bo jest POwcem, i pis mu będzie robił pod góre. Jawor zawsze miał burmistrza z innej części sceny, niż aktualnie rządząca, dlatego taka marność.
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    Lubię to: 2
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        PiS raczej samorządy rozwali, tak że nie ma co sie spinać. Bera niczego nie zrealizuje bo jest POwcem, i pis mu będzie robił pod góre. Jawor zawsze miał burmistrza z innej części sceny, niż aktualnie rządząca, dlatego taka marność.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    zasmuconaMArność•21 listopada 2015 o 10:58

    Smutne, ale cos w tym jest...
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    Lubię to: 0
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Smutne, ale cos w tym jest...
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    Stanisław•20 listopada 2015 o 23:06

    Zdecydowałem się napisać po raz pierwszy komentarz, po tym jak przeczytałem, że jedna czy dwie osoby je piszą. Głosowałem na Berę w wyborach samorządowych. Nie tylko ja. Moja żona też,  namówiłem ojca, żeby na niego głosował,  żonę żeby w ogóle poszła na wybory.  Nie chciałem już Urbańskiego. Wstydzę się tego, że głosowałem i namawiałem do głosowania na tak nieodpowiedzialną osobę. W urzędzie zabawa w tzw. "głuchy telefon " ,  mam nadzieję na przedterminowe wybory

    
    21
    Lubię to: 21
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Zdecydowałem się napisać po raz pierwszy komentarz, po tym jak przeczytałem, że jedna czy dwie osoby je piszą. Głosowałem na Berę w wyborach samorządowych. Nie tylko ja. Moja żona też,  namówiłem ojca, żeby na niego głosował,  żonę żeby w ogóle poszła na wybory.  Nie chciałem już Urbańskiego. Wstydzę się tego, że głosowałem i namawiałem do głosowania na tak nieodpowiedzialną osobę. W urzędzie zabawa w tzw. "głuchy telefon " ,  mam nadzieję na przedterminowe wybory
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    gordon•20 listopada 2015 o 22:03

    Hahaha w ciągu 10 minut 10 pozytywnych dla Bery komentarzy. Na pewno nie pisała ich jedna osoba. Hahaha, ale żenada. Tylko referendum!

    
    15
    Lubię to: 15
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Hahaha w ciągu 10 minut 10 pozytywnych dla Bery komentarzy. Na pewno nie pisała ich jedna osoba. Hahaha, ale żenada. Tylko referendum!
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    gordoniegordon•20 listopada 2015 o 22:17

    Hahaha w ciagu  nastepnych 10 minut 10 krytycznych komentarzy. Napewno nie pusala ich jedna  osoba;)

    
    1
    Lubię to: 1
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Hahaha w ciagu  nastepnych 10 minut 10 krytycznych komentarzy. Napewno nie pusala ich jedna  osoba;)
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    misia•20 listopada 2015 o 21:53

    Rok to wystarczający czas, by zrealizować chociaż jedną z obietnic, a przynajmniej rozpocząć realizację, a my zamiast darmowej komunikacji mamy jedną wiatę przystankową. To jest jakaś pomyłka. Nie tego oczekiwaliśmy głosując na Bere. Jak tak mają wyglądać kolejne lata, to przychylam się do pomysłu z referendum.

    
    19
    Lubię to: 19
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Rok to wystarczający czas, by zrealizować chociaż jedną z obietnic, a przynajmniej rozpocząć realizację, a my zamiast darmowej komunikacji mamy jedną wiatę przystankową. To jest jakaś pomyłka. Nie tego oczekiwaliśmy głosując na Bere. Jak tak mają wyglądać kolejne lata, to przychylam się do pomysłu z referendum.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    nagrali mnie z pod swetra•20 listopada 2015 o 21:11

    "w tanim pijarze dla ubogich" jesteśmy na pewno wysoko, reszta bez zmian albo jeszcze gorzej . aha no i w wysokości wynagrodzenia dla miłośnika PR za stołek też jest czołówka w rankingach  plus nowe etaty "dla doradzających" i "oddanych"

    
    19
    Lubię to: 19
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        "w tanim pijarze dla ubogich" jesteśmy na pewno wysoko, reszta bez zmian albo jeszcze gorzej . aha no i w wysokości wynagrodzenia dla miłośnika PR za stołek też jest czołówka w rankingach  plus nowe etaty "dla doradzających" i "oddanych"
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    Edyta•20 listopada 2015 o 21:05

    Sam fakt,że powstała strefa to wielki plus dla włodarza.

    
    0
    Lubię to: 0
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Sam fakt,że powstała strefa to wielki plus dla włodarza.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    do EdytaEdyta•21 listopada 2015 o 10:26

    Fakt, że powstała nowa strefa-kolejna, tylko co z tego wynika dla miasta i jaworzan, bo póki co to ta strefa jest tylko na papierze? Kiedy na tej strefie ruszy pierwszy inwestor i zatrudni jaworzan (ilu?) i jakie korzyści z tego będzie miało miasto i KIEDY? Z papierowej strefy to jaworzanie cieszyli się już jak powstała w Jaworze pierwsza-kamiennogórska, ale potem stała się ona tylko powodem do wytykań za brak działań rządzących, bo na niej nie powstało do dziś.

    
    14
    Lubię to: 14
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Fakt, że powstała nowa strefa-kolejna, tylko co z tego wynika dla miasta i jaworzan, bo póki co to ta strefa jest tylko na papierze? Kiedy na tej strefie ruszy pierwszy inwestor i zatrudni jaworzan (ilu?) i jakie korzyści z tego będzie miało miasto i KIEDY? Z papierowej strefy to jaworzanie cieszyli się już jak powstała w Jaworze pierwsza-kamiennogórska, ale potem stała się ona tylko powodem do wytykań za brak działań rządzących, bo na niej nie powstało do dziś.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    ????Edyta•20 listopada 2015 o 22:15

    " Wielki plus dla włodarza " ? - bo okazja do fotek ?
A dla Jaworzan co ??? - fotki włodarza w mediach ?
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    Lubię to: 17
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        " Wielki plus dla włodarza " ? - bo okazja do fotek ?
A dla Jaworzan co ??? - fotki włodarza w mediach ?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    MirekEdyta•20 listopada 2015 o 21:56

    Strefa była cały czas tylko teraz inaczej ją nazwali. A kiedy doczekamy się uzbrojenia?

    
    16
    Lubię to: 16
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Strefa była cały czas tylko teraz inaczej ją nazwali. A kiedy doczekamy się uzbrojenia?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    Obserwator•20 listopada 2015 o 21:04

    Na pewno jest dużo lepiej niż za poprzedniego burmistrza

    
    2
    Lubię to: 2
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Na pewno jest dużo lepiej niż za poprzedniego burmistrza
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    inny obserwatorObserwator•20 listopada 2015 o 23:13

    Komu jest dużo lepiej ? Chyba tylko nowemu burmistrzowi z taką wysokim wynagrodzeniem .
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    Lubię to: 24
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Komu jest dużo lepiej ? Chyba tylko nowemu burmistrzowi z taką wysokim wynagrodzeniem .
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    ,,,,inny obserwator•21 listopada 2015 o 13:39

    I doradcy ze Świdnicy też !

    
    19
    Lubię to: 19
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        I doradcy ze Świdnicy też !
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                
    Ilona•20 listopada 2015 o 21:03

    Bera jest ok

    
    2
    Lubię to: 2
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Bera jest ok
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    XYZIlona•21 listopada 2015 o 13:35

    Myślisz , że to wystarczy żeby sprawować stanowisko burmistrza ?

    
    15
    Lubię to: 15
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Myślisz , że to wystarczy żeby sprawować stanowisko burmistrza ?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    Komentator•20 listopada 2015 o 21:01

    Miasto zmieniło się przez rok na lepsze.

    
    2
    Lubię to: 2
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Miasto zmieniło się przez rok na lepsze.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    Adek•20 listopada 2015 o 21:00

    Ludzie dajcie czasu burmistrzowi.

    
    2
    Lubię to: 2
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Ludzie dajcie czasu burmistrzowi.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    PRAdek•20 listopada 2015 o 22:45

    Ile? 10 lat?
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    Lubię to: 18
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Ile? 10 lat?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    ocena po rokuAdek•20 listopada 2015 o 21:18

    Burmistrz mial rok  i co ?  Tylko fotki , fotki i fotki.......
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    Lubię to: 26
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Burmistrz mial rok  i co ?  Tylko fotki , fotki i fotki.......
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    Sebek•20 listopada 2015 o 20:57

    Żenada. Dwie osoby na zmianę jadą tutaj na Berę.
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    Lubię to: 3
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Żenada. Dwie osoby na zmianę jadą tutaj na Berę.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    ?Sebek•20 listopada 2015 o 21:23

    A jedna go broni!!!!!!!!!!!!!!!!!!!
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    Lubię to: 23
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        A jedna go broni!!!!!!!!!!!!!!!!!!!
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    Tomek•20 listopada 2015 o 20:56

    Jakie korzyści macie za oczernianie burmistrza?
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    Lubię to: 0
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Jakie korzyści macie za oczernianie burmistrza?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    Anna•20 listopada 2015 o 20:55

    Brawo Bera. My widzimy że robisz wiele.To są oszczerstwa rzucane tylko ze względów politycznych.
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    Lubię to: 0
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Brawo Bera. My widzimy że robisz wiele.To są oszczerstwa rzucane tylko ze względów politycznych.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    Ty kaAnna•21 listopada 2015 o 18:02

    Brawo Brawo Brawo Bera. Ale za co ??? Kompromitacja
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    Lubię to: 9
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Brawo Brawo Brawo Bera. Ale za co ??? Kompromitacja
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    JuliaAnna•20 listopada 2015 o 21:42

    Hahaha. POdzielcie się tym co zjadacie i popijacie, też chciałabym tak wszystko widzieć.
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Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Hahaha. POdzielcie się tym co zjadacie i popijacie, też chciałabym tak wszystko widzieć.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    no i co wy na to?Julia•21 listopada 2015 o 17:37

    słyszałem, że imprezy u burmistrza są zakrapiane, kawior, drogie żarcie, ale zamiast JOK zarabiać to zarabiają wybrańcy
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Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        słyszałem, że imprezy u burmistrza są zakrapiane, kawior, drogie żarcie, ale zamiast JOK zarabiać to zarabiają wybrańcy
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                
    Olo•20 listopada 2015 o 20:53

    Zgadzam się.Na dzień dzisiejszy Bera wygrywa z każdym kontrkandydatem.
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Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Zgadzam się.Na dzień dzisiejszy Bera wygrywa z każdym kontrkandydatem.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    BoloOlo•21 listopada 2015 o 17:55

    do> Deptuch :Całkowicie się z Tobą zgadzam .
To było pytanie retoryczne . Też uważam , że pan Foryś by wygrał,
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A fakty są takie , że efektów  brak.
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Panie Burmistrzu już  najwyższa pora zacząć działać - mieszkańcy czekają.
I proszę już  nie wymigiwać się poprzednikiem, przecież tyle Pan naobiecywał, a nawet z S3 Pan zawalił.
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    Kiedy  wreszcie  Pan Burmistrz  uwolni energię naszego miasta ?  Po roku urzędowania wypadałoby  energię uwolnić  zwłaszcza,  że  za 3 lata wyborcy przy urnach wyborczych  wystawią rachunek za energię i jej uwalnianie  :-) :-) :-)  Tik Tak
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